
ПРОТОКОЛ 

 
№ 1 

 
Днес 15.12.2023 г. от 15.00 ч. се проведе заседание на ПК „Младежки 

дейности и спорт“ в Пленарна зала.  
 

На заседанието присъстваха: 
Георги Иванов Георгиев – председател на комисията  

1. Алекс Женев Илиев 
2. Владислав Златков Бакалов  

3. Генадий Христов Атанасов 
4. Евгений Станимиров Йосифов 

5. Симеон Юлиянов Тодоров   
6. Станислав Юлиев Георгиев 
7. Юлиян Белчев Станев 

8. Юлиян Каменов Губатов 
 

От заседанието отсъстваха: Димо Иванов Димов 
 

Присъстваха още: Христо Димитров - председател на Общински 
съвет- Варна, Кристиан Димитров - директор на дирекция „Спорт", София 

Колева - общински съветник към Общински съвет – Варна, Павел 
Раличков - общински съветник към Общински съвет – Варна,  Юлиян 

Губатов - общински съветник към Общински съвет – Варна, Светослав 
Йорданов - общински съветник към Общински съвет – Варна,  Николай 

Костадинов - заместник председател на Общински съвет – Варна, Дилян 
Григоров - общински съветник към Общински съвет – Варна, Галина 
Иванчева - общински съветник към Общински съвет – Варна, Людмил 

Бучев – зам.-кмет на район „Младост“ към община Варна. 
 

Председателят на комисията уведоми членовете за разискване на 
теми от различен характер и дискусия с присъстващи граждани в Четвърта 

точка „Разни“. 
 

Председателят на ПК „Младежки дейности и спорт“ подложи на 
гласуване следния 

ДНЕВЕН РЕД 
1.  Разглеждане на предложение от групата на ПП „Възраждане“ с рег. 

№ РД23026147ВН/05.12.2023 г., относно стратегия за развитие на 
физическото възпитание и спорта в община Варна за периода 2024-2030 г. 

2. Разглеждане на предложение от групата на ПП „Възраждане“ с рег. 
№ РД23026148ВН/05.12.2023 г., относно създаване и издаване на 

https://varnacouncil.bg/statut-i-pravomoshtiya/struktura/obshtinski-savetnici-mandat-2019-2023/genadij-hristov-atanasov/


ежеседмичен Спортен бюлетин за Варна, с цел популяризиране спорта на 

Варна. 
3. Разглеждане на предложение от групата на ПП „Възраждане“ с рег. 

№ РД23026146ВН/05.12.2023 г., относно поставяне на български знамена 
във всяка спортна зала на територията на община Варна. 

4. Разни. 
 

Резултати от гласуването: за - 9; против - 0; въздържали се - 0, 
предложението се приема. 

 
ПЪРВА ТОЧКА 

Разглеждане на предложение от групата на ПП „Възраждане“ с рег. № 
РД23026147ВН/05.12.2023 г., относно стратегия за развитие на 

физическото възпитание и спорта в община Варна за периода 2024-2030 г. 
 
След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 

гласуване горецитираното предложение, относно изготвяне на проект на 
Стратегия за развитие на физическото възпитание и спорт в гр. Варна 

до края на м. Януари 2024 г., и препраща към дирекция „Спорт“ към 
Община Варна за действие по компетентност. 

 
   Резултати от гласуването: за - 9; против - 0; въздържали се - 0; 

предложението се приема. 
 

ВТОРА ТОЧКА 
Разглеждане на предложение от групата на ПП „Възраждане“ с рег. № 

РД23026148ВН/05.12.2023 г., относно създаване и издаване на 
ежеседмичен Спортен бюлетин за Варна, с цел популяризиране спорта на 
Варна. 

 
След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 

гласуване следното становище: „Дирекция „Спорт“ да продължи 
практиката за изпращане в началото на всяка седмица (всеки понеделник) 

на Спортен бюлетин, информиращ за предстоящите спортни събития и 
дейности във Варна.  

Спортният бюлетин да бъде изпращан до съветниците от ПК 
„Младежки дейности и спорт“, и всички други общински съветници, 

както и до медиите, чрез прессъобщения. 
Всички организатори на спортни събития във Варна да имат 

възможност да изпращат известие за провеждането му (поне седмица 
по-рано) и така, същите да могат да бъдат включени в седмичния 

спортен бюлетин своевременно.“ 
 



Резултати от гласуването: за - 9; против - 0; въздържали се - 0; 

предложението се приема. 
 

ТРЕТА ТОЧКА 
Разглеждане на предложение от групата на ПП „Възраждане“ с рег. № 

РД23026146ВН/05.12.2023 г., относно поставяне на български знамена във 
всяка спортна зала на територията на община Варна. 

 
След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 

гласуване следното становище: „Във всяка общинска зала, включително и 
в училищните физкултурни салони, задължително да бъде поставено 

българското знаме в размер не по-малък от 90/200 см., желателно с по-
голям размер. 

Средствата за осъществяването на предложението, следва да 
бъдат планирани от дирекция „Спорт“ и дирекция „Образование и 
младежки дейности“, и финансирани от преходните остатъци на 

Програма „Спорт“ 2023 г., от представителните разходи на Общински 
съвет – Варна и/или заложени в Бюджет 2024 г.“  

 
Резултати от гласуването: за - 8; против - 0; въздържали се - 1; 

предложението се приема. 
  

Председателят на комисията уточни, че ще бъде изпратено писмо 
до дирекция „Спорт“ и до дирекция „Образование и младежки дейности“ 

за изготвяне на справки за необходимите разходи по предложението, 
които следва да бъдат насочени към дирекция „Финанси и бюджет“ за 

изразяване на становище по същото. 
  

ЧЕТВЪРТА ТОЧКА 

Разни. 
 

Поради изчерпване на дневния ред, заседанието беше закрито от 
председателят на комисията. 

 
Край на заседанието: 16:30 ч. 

 
 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА                                                 ПРОТОКОЛИРАЛ: 
ПК „МДС“:                                                         

________П___________                                                _________П_________ 
/Георги ГЕОРГИЕВ/                                                   /Диана АТАНАСОВА/ 


